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Zápis z jednání Rady ČTA   č. ČTA-Rada-01_22 
 
Datum:  1.2.2022; 17:30 hod,  
Místo:  On-line 
Pozvaný (b.t.) Role Účast 
Antonín Bauer Předseda Rady ČTA, GS ČT Ano 
Tomáš Petr Jednatel ČTTS, s.r.o. Ano 
Vladimír Malý Člen Rady ČTA Ano 
Ladislava Marková  Člen Rady ČTA Ano 
Milan Hendrych Člen Rady ČTA Ano 
Jiří Horký Člen Rady ČTA Ano 
Josef Rajtr Zapisovatel, host Ano 

 
 

Aktuální strategické cíle ČTA 
 

Cílový okruh           Zodpovídá 
Struktura ČTA Bauer 
Strategie ČTA - dokument Rada 

 
 

1. Řízení, lobby 
 

Okruh           Zodpovídá 
Předseda ČTA informoval Radu ČTA o činnosti vedení ČTA 
v období od konání posledního neformálního on-line  jednání Rady 
ČTA uskutečněné dne 2.1.2022. 

Bauer 

Rada ČTA byla informována o realizaci projektů, které jsou 
součástí (SW – IS ČTA, vozidlo, přívěs), Investiční dotace NSA. 
ČTA zaslala na NSA žádost o změnu rozhodnutí vzhledem 
k reálným vysoutěženým částkám, kdy došlo k ušetření 
prostředků.  

Bauer 

Dále byla Rada informována, že ČTA obdržela z NSA statut 
gestora pro paratriatlon. Zveřejněno na www.triatlon.cz. 
Zodpovědná osoba pan J. Rajtr. 

Bauer, Rajtr 

Rada ČTA byla informována o zaslaných a předaných podnětech 
pro Revizní a Rozhodčí komisi ČTA ze strany pana M. Hotového 
(30.12.2021). RRK věc řeší a připravuje odpověď/vyjádření. 
Aktuálně doplňuje podklady pro VŘ na IS.  

Předseda ČTA informoval Radu ČTA o plné součinnosti v této věci 
s komisemi ČTA. 

Bauer 

Rada ČTA pověřila předsedu ČTA a technického ředitele ČTA k 
jednání s panem J. Horákem ve věci jeho nařčení. Rada ČTA 
požádala své zástupce o tlumočení požadavku na ukončení této 
kampaně ze strany pana J. Horáka z důvodu vytvoření tlaku na 
ukončení provozu spojeného s www.czehtriseries.cz. Rada ČTA 
vyzvala pana J. Horáka ke komunikaci právních zástupců ČTA a 

Bauer 

http://www.triatlon.cz/
http://www.czehtriseries.cz/
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pana J. Horáka. 

Rada ČTA schválila per rollam provozní půjčku ze strany ČUS pro 
ČTA ve výši 300.000,- Kč z důvodu nedostatku cash flow ČTA 
vzhledem k rozpočtovému provizoriu státu. Úroky z této částky 
tvoří 7.500,- Kč. Částka bude použita na VT reprezentace. (Per 
rollam_01_22) 

Bauer 

Rada ČTA diskutovala návrhy osob pro vedení Nadace ČTA. Rada 
ČTA ukládá jednat s Anetou Grabmüllerovou. 

Bauer 

 
2. Technické záležitosti  

 
Okruh           Zodpovídá 
Rada ČTA byla informována o přípravě soutěžní směrnice 2022. 
Součástí byla i informace o dohodě na maximální výši 
startovného pro žákovské kategorie na 400,-Kč. 

Petr 

Sportovní akce v Račicích zatím nebyla zařazena do Termínové 
listiny 2022. Technický ředitel T. Petr informoval Radu ČTA o 
připravovaném jednání se zástupci vedení SA Račice ve věci 
případných stavebních úprav pro budoucí triatlonové akce. 

Petr 

Rada ČTA schválila dne 18.1.2022 zahájení Zadávacího řízení pro 
výběr dodavatele Servisního a technického zajištění Českého 
poháru 2022-23 (Per rollam_02_22). 

Bauer, Petr 

 
 

3. Sportovní oblast 
 

Okruh Zodpovídá 
Rada ČTA diskutovala výsledek VŘ na pozice ve sportovní sekci 
ČTA. Noví členové: Nikola Štourač (sportovní ředitel), Jan Kubeš 
(asistent trenéra pro mládež), Jan Jakubíček (asistent 
reprezentačního trenéra), Jan Čelůstka (hlavní koordinátor 
reprezentace). Všem bude zahájena činnost od 1.1.2022. Výše 
jmenovaní však již začali pracovat na prováděcích a 
organizačních dokumentech. Bohužel bylo konstatováno, že 
materiály z předcházející činnosti jsou neadekvátní, případně 
nejsou k dispozici. 

Bauer 

Rada ČTA byla informována, že 31.12.2021 byl na stránkách 
www.triatlon.cz uveřejněn dokument Koncepce řízení sportovní 
sekce a reprezentace dle úkolu VH ČTA ze dne 6.11.2021. V 
souladu s Usnesením řádné valné hromady ČTA konané dne 
6.11.2021 ve Zlíně předkládá Rada ČTA v zastoupení jejím 
předsedou panem Antonínem Bauerem členské základně ČTA 
dokument Koncepce řízení sportovní sekce a reprezentace včetně 
orientační finanční náročnosti na další OH cyklus + personálního 
zabezpečení. Dokument by e-mailem zaslán i právnickým 
osobám/klubům. 

Bauer, Marková 

Rada ČTA se rozhodla schválit posílení metodické části sportovní  
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sekce, a to na základě omezení činnosti z osobních důvodů pana 
L. Bílka o Mgr. Jana Taufera, který byl uchazečem ve vyhlášeném 
VŘ na SŘ. Pan Taufer bude působit na pozici asistent metodiky 
dle Radou chváleného OS. L. Marková se k osobě J.Taufera 
vyjádřila ve smyslu, že se jedná o konfliktní osobu. Ostatní 
členové Rady ČTA vzali její vyjádření na vědomí. 
L. Marková navrhla vypsání VŘ na pozici Hlavní metodik. Rada 
ČTA o tomto návrhu diskutovala a řešení ponechala v kompetenci 
předsedy ČTA se zohledněním faktu o současném působení L. 
Bílka a J. Taufera. 

Marková 

Rada ČTA byla informována o jednání (20.1.2022 Praha), které 
proběhlo na resortním sportovním centru Victoria. Zde předseda 
ČTA představil paní ředitelce L. Kovářové a její zástupkyni paní 
Vozobulové nového SŘ ČTA. Dále bylo jednáno o spolupráci. 
L.Kovářová uvítala setkání a nabídla pomoc ČTA v publikační 
činnosti. 

Bauer, Štourač 

Rada ČTA schválila 1.2.2022 návrh RTC dorost/junioři 2022 
předložený sportovním ředitelem ČTA (Per rollam_04.22). 

Bauer, Štourač 

Rada ČTA schválila dne 1.2.2022 Návrh aktualizovaných pravidel 
a dokumentů podpory „TALENTOVANÉ MLÁDEŽE ČTA“ 2022 (Per 
rollam_05.22). 

Bauer, Štourač, 
Kulman 

Rada ČTA byla informována o podpisu memoranda o podpoře 
mládežnické triatlonové akademie Plzeň a města Plzně, 
Plzeňského kraj a ČTA. 

Bauer, Řehula 

Rada ČTA schválila dne 28.1.2022 per rolam 03_22 složení 
sportovní komise ČTA (7 členů): Nikola Štourač (SŘ), Lukáš 
Vrobel (RT), Jan Kubeš (ATM), Ladislava Marková (garant), Jan 
Vaněk (kluby, SCM, SpS), Tereza Zimovjanová (sportovci), Luboš 
Bílek (hlavní metodik)/Jan Taufer (asistent metodiky), (vždy jeden 
hlas) 
Zvaný: Antonín Bauer (poradní hlas), Milan Kulman (poradní hlas), 
Karel Zadák (poradní hlas), Tomáš Petr (poradní hlas), Josef Rajtr 
(poradní hlas), Jiná nominovaná osoba (sportovním ředitelem 
nebo garantem) 

 

 
 

4. Marketing, média, komunikace 
 

Okruh Zodpovídá 
Probíhají jednání o partnerství s  Prista-oil a Nerodrinks. Oslovit 
PRE a 2xU. 

Petr, Bauer 

Rada ČTA byla informována o přípravě a aktualizaci nového 
webu ČTA s ohledem na sloučení a lepší přehlednost (termín 
spuštění začátek 2022). Částka za realizaci 260- 350 tis!!!!! 
(trvá) 

Včeliš, Bauer 

Rada ČTA ukládá jednat s ČT. Petr, Bauer 
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5. IT záležitosti 
 

Okruh Zodpovídá 
 

6. Provoz 
 

Okruh Zodpovídá 
Rada ČTA byla informována o převzetí zakoupeného vozu pro 
potřeby ČTA (Fiat Doblo) a přívěsu pro převoz materiálu (investiční 
dotace NSA). Umístění (Strahov a skladovací prostory Pardubice). 

Bauer, Petr 

 
7. Ostatní 

 
okruh  Zodpovídá 
Tvorba náplní práce dle schváleného OS Bauer 
 

8. Organizační pokyny 
 

Okruh Zodpovídá 
 

9. Per rollam  
Okruh Zodpovídá 
Viz dokument Seznam per rollam schválení Rady ČTA 2022  
 
 
 

 

Zapsal: Rajtr, Bauer 
 


